
Eindelijk lente. Het lijkt alsof de winter dit jaar langer duurde dan 
anders. Maar u ziet het, na (veel) regen en donkere dagen komt 
zonneschijn.

Het is u misschien al opgevallen dat niet Ward dit huis-aan-huisblad 
opent. Ward heeft besloten een stap opzij te zetten. Bedankt voor  
je engagement, Ward. Ikzelf, Bjorn Verlinden, neem zijn taak als  
voorzitter over. Met mijn jeugdige leeftijd zal dat geen sinecure zijn. 
Maar ik zet mijn beste beentje voor, voor zowel de partij als  
de Breeënaar. Dat doe ik samen met de schitterende ploeg van  
N-VA Bree die mij zal helpen. We smijten ons volledig met maar  
één doel voor ogen: u, de Breeënaar, op de eerste plaats zetten.

In april kwam er een gloednieuwe sportgelegenheid in Bree.  
Dankzij het goede werk van onze schepenen zal er op de Boneput 

een Calisthenics Park geopend worden. Daar kan u aan kracht- 
training op basis van lichaamsgewicht doen. Sportief vertier voor 
jong en oud. Als Calisthenics believer zal u mij vanaf nu vaker op  
de Boneput zien. Hoe kan het ook anders, ik heb er onze schepenen 
lang voor aan de mouw moeten trekken.

We blikken terug op de geslaagde boom-
plantactie, stellen een nieuw bestuurslid 
voor en graven wat dieper in het werk van 
onze schepenen en Vlaams Parlementslid 
Katja Verheyen. Lees dus zeker verder.

Met Vlaamse groeten

Bjorn Verlinden, voorzitter N-VA Bree
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Nieuw kader 
voor tijdelijke 
huisvesting  
arbeidskrachten 
Begin februari keurde het Vlaams 
Parlement het decreet goed dat lokale 
besturen de mogelijkheid biedt om  
een specifiek en kwalitatief woon- 
aanbod voor tijdelijke arbeidskrachten 
te creëren. 

Vlaams volksvertegenwoordiger en Brees 
schepen van Wonen Katja Verheyen: 
“Voor grote infrastructuurwerken zoals 
het complex project van de Noord-Zuid, 
doet men vaak langdurig beroep op 
(buitenlandse) arbeidskrachten.  
Zij worden vaak in woningen of  

vakantieparken gehuisvest die daar- 
voor niet geschikt zijn.”

Het nieuwe decreet – waarvan Verheyen 
in het parlement een van de trekkers 
was – biedt steden en gemeenten concrete 
handvaten om een beleid te voeren rond 
de thematiek. Het decreet creëert ook een 

rechtsgrond voor nieuwe woningkwali-
teitsvereisten, die de Vlaamse Regering 
nog verder zal uitwerken.

Katja Verheyen: “Concreet geven we 
lokale besturen de mogelijkheid om 
specifieke woningkwaliteitsvereisten te 
laten gelden voor kamerwoningen voor 
arbeidskrachten. Daarvoor moeten ze 
eerst een gemeentelijke verordening 
aannemen. Op basis van die veror- 
dening zal een werkgever een vergunning 
kunnen aanvragen om arbeidskrachten 
te huisvesten in een kamerwoning. En 
die vergunning krijgt hij pas als voor alle 
kamers in de kamerwoning een recent 
conformiteitsattest 
beschikbaar is.”

 
Katja Verheyen 

Vlaams  
Parlementslid

Geen woorden 
maar daden
Ook in Bree dragen we natuur en diversiteit hoog 
in het vaandel. Leerlingen van het vierde, vijfde 
en zesde leerjaar van Don Bosco Gerdingen en de 
Klimaatschool plantten er vorige maand tiental-
len nieuwe klimaatboompjes op een vrijgekomen 
landbouwperceel in Bree. En dat deden ze goed. 
Schepenen Mario Knippenberg en Katja Ver-
heyen, en gedeputeerde Bert Lambrechts hielpen 
mee. Tientallen jonge, pas uitgezaaide boompjes 
kregen een nieuwe thuis in Bree. Vrijwilligers 
oogstten ze op plaatsen waar ze geen overle-
vingskans hadden of niet gewenst waren. Kijkt u 
eventjes mee naar de sfeerbeelden?

bree@n-va.be
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Futuristische scholencampus 
Sint-Michiel

De bouw van een nieuw sport-
complex inclusief zwembad,  
atletiekpiste en sociale assisten- 
tiewoningen komt weer een stapje 
dichterbij. Zo’n groot project 
zorgt natuurlijk voor veel vragen, 
vooral omdat we school, sporten 
en wonen met elkaar combineren. 
“Daarom organiseerde de stad 
Bree op 21 maart een infosessie  
in het Technisch Instituut 
Sint-Michiel. Daar werden de 
plannen voor de nieuwe sport- 
infrastructuur op de scholen- 
campus voor het eerst aan de 
Breeënaren voorgesteld”, zegt 
schepen van Wonen Katja  
Verheyen.

Bree is een stad in volle groei en 
ontwikkeling. “Dat vertaalt zich 
ook in een groeiende vraag naar 
een ruimer en moderner sport- 
aanbod. De nood aan een  
moderne, centraalgelegen  
sportinfrastructuur is hoog”,  
zegt Verheyen, die het project  
van nabij opvolgt. 

Rond een publiek park bouwen we 
een sportcomplex met daarbij een 
zwembad en een atletiekpiste met 
bijhorende infrastructuur. Maar 
daar stopt het niet. Ter vervanging 
van de sociale woningen op De 
Houborn, die plaats moeten maken 
voor het project, komt er een 
woontoren met 36 moderne woon-
eenheden. Die wordt deels geïn-
tegreerd in het gebouw om zoveel 
mogelijk open ruimte te vrijwaren.

Ook Vlaams minister van Onder-
wijs Ben Weyts, die het project 
maar liefst 5,8 miljoen euro 
toestopte, verdient een woord 
van dank. Dankzij die middelen 
en het grote enthousiasme bij de 
vele partners, kunnen we in het 
voorjaar van 2024 al beginnen aan 
de bouw van de sporthal. In het 
najaar van 2025 moet de sporthal 
klaar zijn en wordt de laatste hand 
aan het zwembad en de woontoren 
gelegd.

Stef, vertel eens wat meer over je politiek engagement.
Stef: “Na een loopbaan in de privé, begon ik achter de schermen als raad-
gever omgeving op het N-VA-hoofdkwartier en werd ik lid van de partij. 
Even later werd mij gevraagd om te starten op het kabinet van Vlaams  
minister van Omgeving Zuhal Demir. Daarover heb ik niet getwijfeld.”

Wat doe je in je vrije tijd?
Stef: “Die is zeldzaam, maar spendeer ik het liefst met familie of vrienden. 
Zo ben ik nog altijd lid van de oud-leidersgroep van de KSA. Wij komen nog 
geregeld samen en gaan naar goede gewoonte jaarlijks op kamp. Tijdens 
het lopen, luister ik graag naar een podcast, over politiek uiteraard. En af 
en toe pik nog eens een salsafeestje mee.”

Je houdt ongetwijfeld van Bree. Wat hoop je voor de stad? 
Stef: “Dat ze haar zachte en landelijke karakter niet verliest. Zoals voor de 
rest van Vlaanderen, pleit ik in Bree voor het behoud van de open ruim-
te. Ook voor de kenmerkende, prachtige ‘dorpelijkheid’. Daar kan toch 
niemand tegen zijn?”

   geboren in 1986

   groeide op in de Steenbergstraat

   woont op de Boneput

    spendeerde als tiener uren in het 
skatepark en nu op de Finse piste 

Maak kennis met ons  
nieuwste bestuurslid: 
STEF VLIEGEN

www.n-va.be/bree
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams Parlementslid
Steven Vandeput

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


